

Title (en)  
Display package with bundles of plastic bags.

Title (de)  
Schauverpackung mit gebündelten Kunststoffbeuteln.

Title (fr)  
Emballage-présentoir avec des sacs plastiques en liasses.

Publication  
**EP 0323371 A1 19890705 (FR)**

Application  
**EP 88420431 A 19881222**

Priority  
FR 8718554 A 19871230

Abstract (en)  
This package is noteworthy in that it comprises an envelope bag (1) provided with several flaps (1.1) (1.2) (1.3) which can be folded over one another, some of the flaps comprising additional means for closing the envelope bag in the folded position, one of the flaps receiving, directly or in extension for securing, one or more bundles (3) of plastic bags (5), the said envelope bag in the folded position having a width which is smaller than the extension of the bundled bags which are themselves in a folded position; and in the unfolded position, the envelope bag acting as a support in order to facilitate gripping and removal of the bags, also in an unfolded position. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Cet emballage est remarquable en ce qu'il comprend une pochette (1) agencée avec plusieurs volets (1.1) (1.2) (1.3) rabattables les uns sur les autres, certains des volets comprenant des moyens complémentaires de fermeture de la pochette en position pliée, l'un des volets recevant directement ou en prolongement à fixation une ou des liasses (3) de sacs plastiques (5), ladite pochette en position pliée ayant une largeur inférieure au développement des sacs liassés eux-mêmes en position pliée ; et en position dépliée, la pochette servant de support pour faciliter la préhension et prélèvement des sacs également en position dépliée.

IPC 1-7  
**B65D 33/00; B65D 83/08**

IPC 8 full level  
**B65D 33/00 (2006.01); B65D 83/08 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**B65D 33/001 (2013.01); B65D 83/08 (2013.01)**

Citation (search report)  
• [A] FR 1523438 A 19680503  
• [A] GB 353680 A 19310730 - MORLAND & IMPEY LTD, et al  
• [A] US 3346104 A 19671010 - MARSH JOHN R

Cited by  
FR2716169A1; FR2716098A1

Designated contracting state (EPC)  
BE DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0323371 A1 19890705; FR 2625480 A1 19890707; FR 2625480 B1 19900907**

DOCDB simple family (application)  
**EP 88420431 A 19881222; FR 8718554 A 19871230**